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Zwracam sig z uprzejm4 proSb4 w imieniu mieszkaric6w

Wloclawka o jak najszybsz? naprawg nawierzchni na ulicy

Lipnowskiej. W chwili obecnej stan drogi jest katastrofalny,

a przy zimowych warunkach pogodowych zagrahabezpieczremu

poruszaniu sig pojazd6w, tym bardziej,2e ulica jest doS6 stroma.

Uprzejmie proszg Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie.
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